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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

„Mit tesz az FVM annak érdekében, hogy a hazánkban őshonos
haszonállatok egyedszáma növekedjen?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánkban számos olyan őshonos haszonállat található, amelyek génállomány a
felbecsülhetetlen értékkel bír . Ilyen például a szürkemarha, a magyar tarka, a
mangalica, vagy éppen a kendermagos magyar tyúk .

A Magyar Állattenyésztők Szövetségének ügyvezető igazgatója a
közelmúltban így nyilatkozott : „ kritikusan alacsony létszámban tartott őshonos
fajtáink egyedszáma folyamatosan csökken, s ezáltal a génállomány i s
visszafordíthatatlan károkat szenved” .

Kérdezem tehát Miniszter urat : mit tesz az FVM annak érdekében, hogy a
hazánkban őshonos haszonállatok egyedszáma növekedjen ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010. január 4 .
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